
Kinderboerderij:

Geachte aanwezigen,

Ik zal beginnen met mij voor te stellen en ik wil u meenemen in mijn geschiedenis met de 
kinderboerderij. Mijn naam is Robin Hoeve vader van Elayh en Ayden en vriend van Yvonne. In mijn 
dagelijks leven ben ik Facilitair Teammanager voor de WilgaerdenLeekerweideGroep en naast dat ik 
in het bestuur van de buurtvereniging zit, voetbaltrainer/coach ben, ben ik ook vrijwilliger bij het 
Langoortje. Vrijwilliger zijn bij de kinderboerderij is voor mij een komen en gaan en toch altijd een 
heel warm welkom! Ik ging toen ik 5 was al met mijn oma mee naar de boerderij om wortels te 
snijden. Dit is bijna 30 jaar geleden uit de tijd dat Rinus Huijsen zich met hart en ziel inzette voor de 
kinderboerderij. 

Later ging ik samen met mijn beste vriend Rick en andere klasgenootjes bijna dagelijks naar “de kin” 
zoals wij dat toen noemde. We waren trots dat we “op de lijst” stonden voor de klussen die er 
gedaan moesten worden. We hoorden er helemaal bij! Rinus gaf ons de ruimte om te spelen en 
tegelijkertijd leerden we dat zonder ons de dieren geen eten kregen en dat de hokken schoon 
moesten zijn. Toen kwamen we op een leeftijd dat meisjes en andere dingen belangrijker werden. Ik 
vond ook een meisje, ik heb er nu 2 prachtige kinderen mee! Een kleine anderhalf jaar geleden was ik 
met mijn zoon en dochter bij de kinderboerderij en mijn zoon zei tegen mij “pappa ik zou hier wel 
willen werken”. U begrijpt dat mijn hart warm werd en dat ik hard rennend naar de aanwezige 
vrijwilliger gegaan ben. Wederom een warm welkom voor mijzelf en dat zelfde warme welkom 
probeer ik nu ook aan anderen te geven.

Het gaat hier natuurlijk niet om mij persoonlijk, ik spreek echter wel vanuit de ik. Een punt die ik 
bijvoorbeeld bijzonder vind is onderhoud. 

Vanuit mijn eigen ervaring en expertise weet ik dat dit een hoop geld kost. Ik vraag mij ook oprecht 
af of de te korten voor de komende jaren niet voortkomen uit keuzes van de afgelopen jaren. Als 
voorbeeld wil ik het slaan van nieuwe beschoeiingen geven. De kinderboerderij is een natuurlijke 
omgeving. De gemeente heeft afgelopen jaar ongeveer 200 meter beschoeiing laten vervangen langs 
het looppad van de boerderij. Beschoeiing kost een hoop geld. Wat mij betreft past een natuurlijke 
rietkraag beter bij een boerderij en past dit ook beter voor wat betreft biodiversiteit. Diezelfde 
biodiversiteit die u belangrijk zegt te vinden. Daarover later meer. 

Ook vraag ik mij af of ik uw stukken goed gelezen heb. Bijvoorbeeld punt 3.2.4. overzicht risico’s zegt 
u in dat stuk bij punt 10 dat door te laat of niet reageren van de Raad dat er een risico is van 
minimaal €500.000 oplopend tot €3.000.000? Daar heb ik persoonlijk wel een beetje moeite mee.

U lijkt er, in het kader van “lijkbezorging” een risico in te zien dat meer mensen zich laten cremeren 
i.p.v. begraven en u verhoogd daardoor van 58% naar 74%. Ik weet niet of ik het goed begrepen heb 
en tegelijkertijd ga ik toch even kort door de bocht.. wat maakt het de gemeente uit of iemand 
begraven wordt of gecremeerd? Als iedereen zijn eigen begrafenis of crematie 100% betaald, kan de 
kinderboerderij dan voor de nabestaanden een mooie plek zijn om heen te gaan?

Ik wil verder gaan met punten uit uw programma begroting en meer jaren begroting. Er staan punten 
in waarvan ik mij afvraag wat het gaat opleveren en of u de positie van een kinderboerderij wel op 
juiste waarde inschat. Ik zal dit puntsgewijs proberen te doen en tegelijkertijd ben ik geen groot 
spreker en lopen een hoop punten door elkaar. Ik vraag u dan ook met aandacht te luisteren en de 
opmerkingen bij de juiste punten uit uw stukken te plaatsen.



Punt 2.2.1. wat willen we, de gemeente, bereiken en wat gaan zij daarvoor doen?

Wat op mij vreemd overkomt is dat er functies benoemd worden waar ik, uit persoonlijk oogpunt, 
vragen over heb. Daarnaast heb ik nog suggesties waarvan ik verwacht dat u, net zoals de vrijwilligers 
van het Langoortje, de meerwaarde ziet en u dat dit u zal bewegen om de besparing op het 
langoortje niet door te voeren.

• Cultuur coördinator? Is er wel geld voor een coördinator? Wat levert dit precies op? Wat 
bedoelt u met cultuur? Hoort een kinderboerderij niet echt bij de NL cultuur? Ik vraag u dat 
nog eens te heroverwegen.

• Cultuurcoach? Wat levert dit op en wie heeft daarom gevraagd? Ik vraag u dat nog eens te 
heroverwegen.

• U wilt inzetten op preventieve beweging. Kunnen we het werken op de kinderboerderij voor 
de vrijwilligers zien als beweging? Als u daar preventief op wil inzetten dan zijn wij in ieder 
geval al begonnen.

• Is een kinderboerderij geen NL erfgoed? U heeft, wat mij betreft, geen campagne “kijk je rijk” 
nodig. Ik nodig u uit om met uw kinderen en eventuele kleinkinderen naar de boerderij te 
gaan en te kijken naar deze kinderen. Zij zien ‘rijkdom’ zonder campagnes. Kijk daarbij 
meteen naar vaders, moeders, opa’s en oma’s. We kunnen die campagne dan “kijken naar 
rijkdom” noemen. Frans Daels, een Vlaamse arts en politicus zei het lang geleden al 
“Wie zich gelukkig voelt met het geluk van anderen, bezit een rijkdom zonder grenzen.” Wat 
ons betreft is dat helemaal waar.

• “ode aan het landschap” ik denk dat u daar het aanzicht vanaf de dijk op de kinderboerderij mee 
bedoelt? Of bedoelt u met landschap een lege dijk? 

Het volgende punt “Iedereen doet mee naar vermogen in onze samenleving”.

Ik heb u eerder verteld dat Rinus ons liet spelen en tegelijkertijd plichtsbesef bij bracht. Wij 
deden naar vermogen mee en voelden ons, ondanks dat we 10-12 jaar oud waren, de koningen 
en koninginnen van de kinderboerderij. Ik vraag mij in uw stuk af wie u bedoelt met “iedereen”. 
Bedoelt u met “iedereen” ook de, soms kwetsbare,  vrijwilligers van de kinderboerderij? 

U gaat uitvoering geven aan de nieuwe wet inburgering vanaf 2022. Zou het niet mooi zijn om 
een deel van dat budget aan de kinderboerderij te geven? Ikzelf zou best iedere zondag ochtend 
met liefde, en een warm welkom, een aantal wereldburgers op sleeptouw nemen. Ook die 
bewoners met een achterstand qua lezen, schrijven en rekenen kunnen wij prima een uitdaging 
bieden binnen de boerderij. Ze zouden bijvoorbeeld kunnen leren lezen welke taken wij allemaal 
uitvoeren. Opschrijven wat er extra gedaan is en kunnen uitrekenen dat 2 voerzakjes voor een 
varken en één voor de geiten 3 maal 50 cent is en dat dit samen €1,50 maakt. Fijn om die €1,50 
te hebben en tegelijkertijd zeker niet genoeg.

Wij bieden vroegtijdig integrale en toegankelijke ondersteuning voor alle inwoners.

Het speerpunt “jongeren op gezond gewicht” uit uw beleidsplan gezondheid zal ongetwijfeld met 
beweging te maken hebben? Wij moeten 2x per jaar 100 balen hooi naar de zolder brengen. Ik 
wil u voorstellen om de groepen 8 van de Basisscholen dit te laten doen. Ik wil de schoolbesturen 
daar zelf voor benaderen, dat kost u geen inzet van ambtenaren. Ik wil alleen wel daarna met 
deze groepen 8 een vogelhuisje timmeren die zij vervolgens in de klas kunnen schilderen. Sluiten 
we daarmee niet aan op uw doelstellingen voor biodiversiteit en is knutselen en schilderen niet 



een stukje cultuur? Ik heb u zojuist minstens 10 uur aan cultuur coaching bespaard. Ik zal dat als 
zelfbenoemd extern adviseur niet in rekening brengen.

Leefbaarheid: 

U schrijft bij leefbaarheid: “Inwoners hebben toegang tot een ontmoetingsplek in de buurt.” 

 Wij zijn een ontmoetingsplek, en wij zijn al in de buurt. Iedere week ontmoeten de vrijwilligers 
elkaar, en zijn er ontmoetingen met bezoekers. Ook mogen de politieke partijen er best 
vergaderen. De enige restrictie die wij u daarbij opleggen is dat felle discussies op fluistertoon 
gehouden moeten worden. Wij vinden namelijk dat Fred het varken niet wakker mag worden 
mocht u uw stem verheffen.

Duurzaamheid:

U gaat een duurzaamheidsproject starten bij de basisscholen. Wij zouden ook wel willen 
investeren in zonnepanelen. Dat gaat alleen niet want een kinderboerderij is afhankelijk van 
gunsten en subsidies en die waren de afgelopen jaren minimaal en het vooruitzicht is nog veel 
slechter. 

Een paar duurzame ‘weetjes’ over de kinderboerderij die ik u niet wil onthouden. Wist u dat wij 
op de kinderboerderij vanaf het begin geen gas gebruikt hebben? Kunnen we daar met 
terugwerkende kracht nog subsidie voor krijgen? Wist u ook dat wij minimaal warm water 
verbruiken? Dat wij de waterbakken van de dieren in de weide vullen met water uit de sloot? Dat  
boeren uit de omgeving stro uit onze boerderij gebruiken als meststof voor hun gewassen en 
hiermee ook bevriezing van hun gewassen tegen gaan? Duurzaam én circulair precies zoals u 
graag ziet. 

Samenwerking:

U werkt met de GGD samen voor een betere gezondheid. De Kinderboerderij is in de buitenlucht 
en het is zo nu en dan nog best aanpoten. Gezondheid is naast lichamelijk ook geestelijk welzijn. 
Wij zoeken nog vrijwilligers dus kunt u de GGD aansporen mensen naar ons te sturen? Dan 
zorgen wij ervoor dat ze lichamelijke beweging krijgen en tijdens de koffie en een koekje zullen 
we ook de interne mens verzorgen. Als ik voor mijzelf spreek dan ontspan ik door inspanning op 
de kinderboerderij. Ook neemt door het aaien van een geit stress af en neemt het 
knuffelhormoon in het bloed toe. Ook voor die knuffel bent u welkom.

2.3 Programma 3 Wonen, werken en recreëren

U ondersteunt maatschappelijke initiatieven en kijkt naar wat wel kan. U zegt te werken volgens een 
“ja, mits principe” Waar zegt u ja tegen voor onze kinderboerderij? En wat is de mits? Of zegt u 
eigenlijk stiekem toch nee?

Ook zegt u: “Wij behouden de recreatieve- en toeristische waarde van onze gemeente.”

Ziet u in de Kinderboerderij geen recreatieve- on toeristische waarde? Of telt voor ons uit dat 
gedeelte van uw stukken het stukje dat de gemeente de bijdrage gaat afbouwen?



Wij zijn een bereikbare, veilige en gastvrije gemeente.

Hou gastvrij vind u een lege dijk met een vervallen boerderij? En hoe veilig is het leeg laten staan van 
een pand?

We reiken de Duurzaam Ondernemen Award 2022 uit.

Wat kost zo’n award en wat levert dat de maatschappij nou op? Mijn persoonlijke mening is dat u dit 
geld beter aan ons kunt geven. Ik wil u een geheim vertellen. De ondernemer doet het niet speciaal 
voor deze prijs anders is zijn/haar motivatie verkeerd. De consument gaat er ook niet extra kopen 
vanwege deze award. Dit is, nogmaals mijn persoonlijke mening, een onnodige award. 

Geeft u dat geld aan ons dan regel ik persoonlijk dat dit geld besteed wordt aan een bakkie koffie 
met een koek voor de bewoners van huize Martinus bij ons op de boerderij. Misschien kunnen wij ze 
ophalen met het busje van “city tours”? Dit doen we wel in de zomer want wij laten de kachel graag 
uit omdat wij een duurzame boerderij zijn.

We versterken de biodiversiteit in onze gemeente en vergroten deze waar mogelijk.

Wij doen dat ook en ik heb gelezen dat u voor samenwerking bent. Wij zijn benieuwd wat uw ideeën 
zijn en hoe wij daaraan kunnen bijdragen. Wij willen in ieder geval graag vogelhuisjes timmeren, 
misschien kunnen we ook nog huisjes voor egels timmeren zodat de Bonte Piet minder belast wordt 
en het jaar daarop zouden we wellicht nog insectenhotels kunnen maken. Dit doen we uiteraard van 
oude pallets zodat dit wel duurzaam én circulair is.

Fondsen werven

Wij zullen gaan proberen om iets te doen aan fondsen werving. Dit is een grote uitdaging want we 
hebben geen overschot aan vrijwilligers en hebben ook minder te bieden voor bedrijven qua 
sponsering dan bijvoorbeeld sportclubs. En toch gaan we het proberen want wij zullen de boerderij 
niet zomaar opgeven. 

Kunnen we een afspraak maken?

Nog even terugkomend op uw intentie om samen te werken en de “ja, mits” uit uw stukken. Kunnen 
we afspreken dat we gaan samenwerken en het stukje “ja, mits” als volgt omschrijven: “ja de 
kinderboerderij krijgt subsidie, mits zij zich actief inzet voor een verbetering van de biodiversiteit, en 
activiteiten ontwikkeld die de verbinding binnen de maatschappij vergroten”? Wij wachten uw 
antwoord niet af want we zijn al lang geleden hiermee begonnen en tegelijkertijd hopen we dat u dat 
stuk financiën nog eens opnieuw gaat bekijken na het horen van mijn verhaal en mijn bevindingen. 

Afsluiting

Ik ben mijn verhaal begonnen met persoonlijke stukje. Daar wil ik ook mee afsluiten. Mijn lieve 
moeder zei altijd “de sterkste schouders moeten de zwaarste lasten dragen”. In de puzzel van de 
samenleving hebben wij, als vrijwilligers, alleen in praktische zin sterke schouders, de financiële 
schouders zullen van u moeten komen.


